
Bericht uit het college; Regionaal VAB-beleid

Medio mei verwachten wij het definitieve voorstel voor het nieuwe VAB-beleid van de 
regio’s FoodValley en Amersfoort in de bestuurlijke overleggen in beide regio’s. 
Verwachting is dat de regiobestuurders het daarna zullen vrijgeven voor behandeling in 
colleges en gemeenteraden. Daarmee is een raadsbehandeling na de zomer mogelijk. 

Het regionale VAB-beleid is een instrument om invulling te geven aan de locaties van 
stoppende agrariërs en gelijktijdig perspectief te bieden aan blijvende agrariërs. 
Uitgangspunt is de sloopmeter registratie zoals dat bij de Gelderse gemeenten al lange 
tijd inwerking is, een beleid dat duidelijkheid biedt, maar ook veel ruimte biedt voor 
lokale invulling. 
Er is bij de regio Amersfoort het verzoek gedaan om een regionale raadsleden 
bijeenkomst te organiseren over het nieuw voorgestelde beleid.
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